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Thank you for becoming part of the Republic Family. You are now going to get an
activation link into your email.  

Merci de faire partie de la famille Republic. Vous allez maintenant recevoir un lien
d'activation dans votre e-mail.

You will have an email which will give you the necessary information for your
membership / subscription to the website: RepublicofallPeople.com. And you will also
have the information for
 the INTERAC transfer in the name of the REPUBLIC OF ALL PEOPLES FOUNDATION.

Vous aurez un courriel qui vous donnera les informations nécessaires pour votre
adhésion / abonnement au siteweb: RepublicofallPeople.com. Et vous aurez aussi les
informations pour

le virement INTERAC au nom de la FONDATION RÉPUBLIQUE DE TOUS LES PEUPLES. 
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PLEASE VERIFY CAREFULLY the first time as you email is going to be into the SPAM
box, you must akowledge that this email is going NOT BE SPAM, so next time your email
s are going to be into the regular inbox of your emails.

VEUILLEZ VÉRIFIER ATTENTIVEMENT la première fois que votre e-mail va être dans la
boîte SPAM, vous devez savoir que cet e-mail NE SERA PAS DE SPAM, donc la
prochaine fois que vos e-mails seront dans la boîte de réception habituelle de vos e-
mails.

Don’t forget to click your activation link.

N'oubliez pas de cliquer sur votre lien d'activation.

Thank you!

The Republic Family

Je vous remercie!
La Famille de la République
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